
 

 

Bestyrelsesmøde fredag den 12. april 2024 

Tilstede: Henrik, Jan, Lars, Peter og Susanne 

Referent: Susanne 

 

Konstituering af bestyrelsen 

Henrik – formand 

Lars – næstformand 

Jan – kasserer  

Peter – Veje og stier 

Susanne – sekretær 

 

Økonomi 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt 

 

Veje, stier og beplantning 

Vi talte om grus eller stenmel på vores stier. Vi vil tage et stykke sti ad gangen med brunt stenmel, alt 
efter hvor meget der er penge til. Starter med stien ud mod Falenvej. 

Eventuelt 

Enighed om, at det havde været en god generalforsamling med rigtig god forplejning. 

 


